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مدیر منطقه یک شهرداری اصفهان 
خبر داد:

خانه تاریخی »روغنی زاده« 
بازسازی می شود

مدیر منطقه یک شــهرداری اصفهان گفت: 
با توجه به اینکه منطقه یــک بافتی قدیمی و 
معابر تنگ و باریک با گذرهای کم عرض دارد، 
مهم ترین اقدامی که باید مورد توجه قرار گیرد، 

بهبود عبور و مرور شهروندان است.
مهین شکرانی، اظهارکرد: منطقه یک شهرداری 
اصفهان دارای ســطح وســیع ۸۱۰ هکتاری 
است که درحال حاضر حدود ۸۲ هزارنفر در آن 
ساکن هستند. این منطقه حریم بسته ای از نظر 
جغرافیایی دارد که این موضوع هم محدودیت 
و هم فرصت اســت.وی افزود: با توجه به اینکه 
منطقه یک بافتی قدیمی و معابری تنگ و باریک 
با گذرهای کم عرض دارد، مهم ترین اقدامی که 
باید مورد توجه قرار گیــرد، بهبود عبورومرور 
شهروندان است، زیرا درحال حاضر گلوگاه های 
ترافیکی زیادی در منطقه  وجــود دارد؛ البته 
بسیاری از آن ها آزادسازی شــده است.مدیر 
منطقه یک شهرداری اصفهان با بیان اینکه بافت 
متراکم منطقه دسترسی به زمین های مناسب 
پارکینگ سازی را دشوار می کند، تصریح کرد: 
منطقه یک به عنوان چهارراه شــهری قلمداد 
می شــود که پنج بیمارســتان مهم را در دل 
خود جای داده که به تمام شهر، استان و دیگر 
شهرهای کشور سرویس دهی می کند، به همین 
دلیل تردد در این منطقه زیاد است؛ ازسویی دیگر 
تعدد خانه های تاریخی و میراثی در این منطقه 
باعث شده دسترسی به زمین های مناسب برای 
احداث پارکینگ دشــوار شود.شکرانی با بیان 
اینکه بافت فرسوده منطقه یک پراکنده است، 
گفت: هم اکنون حدود ۳۰ درصد کل مساحت 
منطقه یک را بافت های فرسوده تشکیل می دهد 
و شــهرداری برای بهبود این بافت ها و افزایش 
انگیزه برای مردم بسته تشویقی ساخت و ساز 
را با تخفیف ۷۰ درصدی ارایه کرده اســت.وی 
افزود: برای تعدادی از بافت های فرسوده می توان 
طرح تجمیع را اجرا کرد تــا مالکان خانه های 
واقع شده در محدوده بافت های فرسوده شهر، 
پلاک های کوچک خود را بــا همکاری هم به 
پلاک های بزرگ تر تبدیل کنند.مدیر منطقه 
یک شــهرداری اصفهان با بیان اینکه ســرانه 
فضای سبز این منطقه ۵.۶ متر مربع است که 
از متوسط شهر بسیار پایین است، تصریح کرد: 
چون اصفهان قدیم از منطقه یک شکل گرفته، 
سرانه فضای ســبز مناسب نیست و مهم ترین 
علت آن متراکم بودن بافت این منطقه است. اگر 
حتی لکه های فضای سبز موردنظر طرح تفصیلی 
آزادسازی و ایجاد شود، باز هم سرانه را به صورت 
قابل توجهی افزایش نخواهد داد. شکرانی ادامه 
داد: با توجه به متــراژ پایین پلاک های واقع در 
بافت های منطقه، برای آزادسازی پلاک ها جهت 
اجرای پروژه های عمرانی و ایجاد فضای ســبز 
مشکلات زیادی داریم. وی تصریح کرد: با توجه 
به اینکه در خیابان پنج رمضان مشکل پارک و 
فضای سبز وجودداشت، زمینی به وسعت ده هزار 
مترمربع با کاربری فضای سبز در نظر گرفته شده 

که تاکنون پنج هزار متر آن تملک شده است.
مدیر منطقه یک شهرداری اصفهان با اشاره به 
پروژه های در دست اقدام این منطقه، تصریح 
کرد: یکــی از پروژه ها پارکینگ زیرســطحی 
خیابان اردیبهشــت اســت کــه بــا اعتبار 
شش میلیاردتومان و مساحت ۳۳ هزارمترمربع 
در دست اجراســت. این پارکینگ که تاکنون 
۶۵ درصد پیشرفت داشته، ظرفیت پارک ۱۰۵ 
خودرو را دارد. بهره برداری از این پارکینگ در 
کاهش بار ترافیکی خیابان آیت اله طالقانی تأثیر 
به سزایی خواهد داشت. شکرانی با بیان اینکه 
ادامه خیابان اردیبهشت )اردیبهشت شمالی( 
حدفاصل خیابان طالقانی تا میرداماد یکی دیگر 
از پروژه های منطقه اســت که بخش زیادی از 
آزادسازی آن انجام شده است، گفت: آزادسازی 
و اجرای هر چه سریع تر خیابان در گرو همکاری 
شهروندان است. وی خاطرنشان کرد: بازسازی 
خانه تاریخی روغنی زاده، در محله »علی قلی 
آقا« با اعتبار یک میلیاردتومان در دستور کار قرار 
دارد تا به مرکز فرهنگی تبدیل شود؛ این پروژه 
ســال آینده به اتمام می رسد. وی تصریح کرد: 
شبکه آبرسانی فضای سبز و احداث کلکتور خط 
شرقی- غربی منطقه یک و احداث یک منبع آب 
از دیگر پروژه های منطقه به شــمار می رود که 
امیدواریم این پروژه به بهینه سازی مصرف آب 

مورد نیاز برای آبیاری فضای سبز کمک کند.

گزارش ویژه

داغ »نائل« به دل تاریخ است
یادمان هســت که نخســتین روز از آذرماه 
ســال جاری، خبری مبنی بــر تبدیل خانه 
ســیدجواد نائل، به تلی از خاک در رسانه ها 
و شــبکه های اجتماعی منتشر و خیلی زود 
بسیاری از افرادی که تا پیش از این حتی نام 
این خانه را نشنیده بودند با انتشار تصاویر قبل 
و بعد از تخریب، از نابودی گنجینه ارزشمند 
این خانه ابراز خشم کردند. حالا بعد از گذشت 

پنج ماه آب از آسیاب نائل افتاد.
ایسنا طی گزارشی می نویســد: خانه نائل، 
خانه ای تاریخی متعلق به دوران صفوی بود 
که سالیان دراز بی آنکه نامی از آن برده شود 
و کسی آن را بشناسد، در کنج کوچه مصری 
در محله طوقچی اصفهان آرام گرفته بود تا 
اینکه در نخســتین روز از آذرماه سال جاری 
خبر تخریب کامل آن رسانه ها و شبکه های 

اجتماعی را شوکه کرد.
این در حالی بود کــه ده روز پیش از تخریب 
کامل این خانه، یکی از دیوارهای این عمارت 
توسط افرادی ناشناس تخریب شد و متأسفانه 
اخبار درستی از این اتفاق در رسانه ها منتشر 
نشده بود تا با ایجاد حساسیت عمومی از بروز 
فاجعه جلوگیری شود که همین مسئله ضعف 

روابط عمومی سازمان میراث فرهنگی را نشان 
می دهد که توان استفاده از حساسیت های 

مدنی را برای پیشبرد اهداف مجموعه ندارد.
پس از تخریب کامل خانه و زمانی که کار از کار 
گذشته بود، سمن ها و فعالان میراث نسبت به 
این اتفاق واکنش نشان داده و همین موضوع 
را به تیتر اول همه رســانه ها تبدیل کردند. 
نخستین واکنش مدیران میراث قدری جالب 
و قابل تأمل بود. مدیران میراث درنخستین 
اظهارات خود گفته بودند: جای نگرانی نیست 
و خوشبختانه تصاویر و نقشه های دقیق خانه 
برای بازسازی موجود است. در اظهارنظرهای 
بعدی مشخص شد این خانه سه ماه پیش از 
این حادثه برای مرمت به پیمانکار سپرده شده 
بود و پیمانکاران هفته گذشته داربست هایی 
برای آغاز مرمــت روی این خانه نصب کرده 

بودند.
گرچه افراد تخریب گر ناشــناس بودند، اما 
انگشت اصلی اتهام به سمت مدیران شهرداری 
و میراث نشانه می رود. متأسفانه طرح های 
جامع و تفصیلی اصفهان که توســط اداره 
کل راه و شهرسازی تهیه و توسط شهرداری 
اصفهان اجرا می شــود، خانه تاریخی نائل را 

ندیده بود و برای این خانه ارزشمند و تاریخی 
»عقب نشینی« در نظر گرفته شده بود.

عقب نشــینی یعنی بخش هایی از این خانه 
باید به منظور تعریض گذر و کوچه ها به خاطر 
عبور خودرو تخریب شود. در این سال ها همه 
خانه های این کوچه عقب نشسته بودند و تنها 
همین پلاک با تلاش های اداره میراث فرهنگی 
در کوچه باقی مانده بود و برای همســایگان 
موجبات مشکل در عبور مرور ایجاد کرده و 
شبیه به غده ای اضافه در کوچه خودنمایی 

می کرد.
در نگاه نخست، علت روشن است. همسایگان 
برای رهایی از این مشــکل ها که به واسطه 
حضور این خانه در وسط کوچه با آن روبه رو 
بودند، اقدام به تخریــب آن کرده اند؛ اما در 
پیمایش های خبرنگاران مشخص شد حقیقت 
قدری پیچیده تر است. این پیچیدگی ها زمانی 
مشخص شــد که خبرنگاران ایسنا به محل 
مراجعه و با همسایگان به گفت وگو پرداخته 

بودند.
»خدا پدر و مادر کسی که خانه نائل را خراب 
کرد بیامرزد!« این را یکی از همســایه ها به 
خبرنــگار ایســنا می گویــد. درحقیقت 

همسایه های این خانه تاریخی که طبیعتاً باید 
وجود این خانه درمحله خود را فرصتی برای 
توسعه و موتوری محرک برای جذب سرمایه 
و گردشگر بدانند، از تخریب آن اظهار شادی 

می کردند. 
خیلی زود علت اصلی تخریب 

خانه نائل روشن شد
»خانه نائل نبود، خانه فساد بود!« این را یکی 
دیگر از همسایه ها می گوید. همسایه ها شدیداً 
از رفــت و آمد اوباش به خانــه ابراز ناراحتی 
می کنند و می گویند گرچه این خانه در اختیار 
میراث فرهنگی بود، اما معتادان، دزدها و افراد 
خطرناکی از روی دیوارها به داخل خانه رفت 

و آمد می کردند و حضور این افراد در محله که 
به واسطه خانه نائل اتفاق می افتاد، امنیت را 
از محله برده بود. اداره میراث فرهنگی نیز در 
پاسخ به این شبهات گفت: در گذشته برای 
خانه هایي با این ویژگی نگهبان هایی وجود 
داشــت، اما به دلیل سخت گیری های انجام 
شــده، اداره میراث فرهنگی ناچار به خالی 

کردن این خانه ها از نگهبان شده است.
در هر حال آنچه امروز اتفاق افتاده است قابل 
بازگشت نیست، اما دو مسئله را نباید از خاطر 
برد. نخست اینکه خانه های نائلِ بسیاری در 
سطح شهر اصفهان وجود دارد که هم چنان 
با مشکلات مشابه درگیر هستند و پاتوق افراد 

جامعه گریز شــده اند و همسایگان را عاصی 
کرده اند. دوم باید پرسید چرا آب از آسیاب نائل 

افتاد و به فراموشی سپرده شد؟!
آیا بعد از این اتفاق و در طی این ماه ها مصوبه ای 
جدید برای این خانه تصویب شده است؟ آیا 
بودجه ای جذب شده است؟ آیا طرحی برای 
بازســازی این خانه در دست انجام است؟ یا 
اینکه خانه تاریخی نائل به جمع خانه هایی 
پیوست که سال ها پیش از این تخریب شده 
و قرار بر این بود که بازســازی شوند و حالا 
به ساختمان های مســکونی تغیر کاربری 
گرفته اند که ایســنا به زودی به آن ها خواهد 

پرداخت...؟!

سریال»تخریبخانههایتاریخی«بهتیتراژپایانینمیرسد!

معاون خدمات شهري شــهرداري اصفهان گفت: هر یک از 
مســافران نوروزي اگر با رضایت به شهرهاي خود بازگردند، 

تبدیل به سفیري براي معرفي اصفهان می شوند.
حیدر قاســمي که در جلســه »برنامه ریزی و هماهنگی 

برنامه های فرهنگی، تفریحی و اطلاع رســانی درایــام 
تعطیلات نوروز ۱۳9۷« اظهار کــرد: کمیته های مربوط به 
موضوع ستاد خدمات سفر با شــرح وظایف خود مشخص و 
تاکنون جلساتي با کمیته های همگن تشکیل شده تا از نظرهای 

مختلف استفاده کنیم.
وي با تأکید بر اینکه میزبان باید از آرامش برخوردار باشــد تا 

بتواند خدمات و اســتقبال خوبي را براي مسافر فراهم کند، 
تصریح کرد: از جمعیتي که به سمت اصفهان می آید، شاید تنها 
حدود ۲۰ درصد آن به سمت شهرستان های دیگر بروند که 
این موضوع می طلبد فضاي آسایشي را براي آنان از همه لحاظ 
مانند: اسکان، تغذیه، تردد و اطلاع رسانی های مختلف فراهم 

کنیم تا بازخورد مناسبي را از مسافران بگیریم.
قاسمي ادامه داد: برنامه ریزي دقیق براي فراهم کردن امکانات و 
تسهیلات لازم براي مسافران موجب می شود که آنان با رضایت 
به شهرهاي خود برگردند و هرکدام ســفیري براي معرفي 
اصفهان شوند. این مهم، بهترین فرصت براي تبلیغ اصفهان 
است.معاون خدمات شهري شهرداري اصفهان افزود: با توجه 
به اینکه موضوع گردشگري از موضوعات رقابتي است، باید از 

این رقابت به عنوان فرصت استفاده کنیم و بتوانیم اصفهان را به 
عنوان یک شهر مذهبي، میراثي و شهري پیشرو برجسته کنیم 
تا مسافران، مبلغان و سفیران خوبي براي اصفهان باشند.وي 
با اشاره به نقش رسانه ها در معرفي شایسته خدمات نوروزي 
شهرداري اصفهان، اضافه کرد: در رابطه با سفر مسافران با دو 
موضوع مواجه هستیم: یکي اطلاع رساني در مبدأ که باید از 
طریق فضاي مجازي صورت بگیرد تا مسافر مسیرهاي خود 
را به خوبي شناسایي کند و دیگري هدایت در مقصد است که 

توسط ستادهاي مسافران دنبال می شود.
قاسمي تأکید کرد: ارائه خدمات بهتر به مسافران نوروزي الزاماً 
به این معني نیست که باید پول بیشتري خرج کنیم و گاهي 
می شود با تدبیر و مدیریت بهتر با همان هزینه های سنوات 
گذشته کار و نتیجه بهتري را ارائه کرد. او با بیان اینکه فرصت 
رسانه ای بسیار خوبي در نتیجه تعامل شهرداري با صدا و سیما 
وجود دارد، گفت: باید از این فرصت براي میزبانان و شهروندان 
اصفهاني نیز استفاده کرد تا زماني که با مسافر روبه رو می شویم، 
بتوانیم حس میهمان نوازي و فرهنگ اصفهاني خود را به نحو 
شایسته نشان داده و تنها در شعار، میهمان نواز نباشیم! این 
موضوع می تواند آســتانه تحمل و برخورد با مسافر را به نحو 
مطلوب تري بالا ببرد. معاون خدمات شهري شهرداري اصفهان، 
استفاده از ســایر ظرفیت هاي خارج از مجموعه شهرداري را 
مورد تأکید قرار داد و افزود: به طور مثال با هماهنگي با امور 
مساجد می توان خدمات شایسته ای را به مسافران ارائه داد. در 
بخش دیگري از این جلسه، نمایندگان دستگاه های مختلف 
برنامه های خود را براي پذیرایي هر چه بهتر از مسافران نوروزي 
ارائه و آمادگي خود جهت همکاري با ستاد هماهنگي خدمات 

سفر شهر اصفهان را اعلام کردند.

معاون خدمات شهري شهرداري اصفهان:

مسافران نوروزي سفیران شایسته ای براي معرفي اصفهان هستند

کاهش 75 درصدی »بارش  ها« در استان اصفهان»پارک دوبل« در دنیا منسوخ شده استوظیفه پلیس برای »کنترل ترافیک« کجاست؟

یک کارشناس ارشد حمل ونقل گفت: شهرداری اصفهان باید درقالب یک قرارداد 
با پلیس راهور، برای کنترل ترافیک ابزار ارایه دهد و ازطرفی از این نهاد کار بخواهد. 
غلامرضا شیران، اظهارکرد: تا زمانی که مردم مجبورنباشند، از پارک دوبل که ترافیک زا 
و ضد محیط زیست است، امتناع نخواهند کرد. عدالت حکم می کند با متخلفانی که 
موجب افزایش ترافیک می شوند، برخورد جدی و از سویی افرادی که قوانین را رعایت 
می کنند، تشویق شوند. عضو هیئت علمی دانشکده عمران و حمل و نقل دانشگاه 
اصفهان ادامه داد: اگر به عنوان راننده بدانم که پارک در حاشیه خیابان هیچ مشکلی 

برایم به وجود نمی آورد، به طورحتم علاقه ای به پارک در پارکینگ ندارم.

یک کارشناس ارشد حمل و نقل شهری گفت: مردم را باید نسبت به تخلف »پارک 
دوبل« حساس کنیم. در این راستا می توانیم از ساخت تیزرهای فرهنگی، همیار 
پلیس و... استفاده کرد تا این مهم مانند بستن کمربند ایمنی به مرور به یک فرهنگ 
تبدیل شود. امیر مهرزاد، اظهارکرد: پارک دوبل دردنیا موضوعی منسوخ شده است؛ 
اما در کشور ما هنوز با این معضل درگیر هستیم. پارک دوبل از نظر قانون توقف 
مطلقاً ممنوع است و یک لحظه هم امکان توقف وجود ندارد. وی افزود: مردم تصور 
می کنند اگر هنگام پارک دوبل، فردی داخل خودرو بماند، مشکل حل می شود؛ 

اما یک لحظه توقف، جریان ترافیکی کل مسیر را تأثیر قرار می دهد.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان اعلام کرد: گزارش ها 
حاکی از کاهش ۷۵ درصدی حجم بارش ها نسبت به میانگین بلند در استان اصفهان 
است.علی بصیرپور، کل میزان بارش  ها در استان اصفهان تا پانزده بهمن را حدود 
هفده میلی متر اعلام کرد که نسبت به میانگین بلند مدت ۷۵ درصد کاهش یافته 
است. معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان تصریح کرد: میزان 
بارش ها در این ایستگاه درمدت مشابه سال گذشته ۷۷۵ میلیمتر بود که بارش های 
امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشــته حدود ۷۵ درصد کاهش و نسبت به 
میانگین بلندمدت که ۷۱۳ میلی متر بود، کاهش حدود ۷۳ درصدی نشان می دهد. 

نسل فردا 
 گروه اصفهان

تشــییع پیکر مطهر 3 شــهید 
»مدافع حرم« و یک جانباز شهید 
هم زمان با دهه فجر انقلاب اسلامی 
در روزهای پنجشنبه و جمعه، 19 
و 20 بهمن ماه در اســتان اصفهان 

برگزار می شود. نسل فردا 

نماینده مردم شاهین شهر، میمه و 
برخوار در مجلس شورای اسلامی 
در نامه ای خطاب به رئیس سازمان 
صدا و سیما با اشاره به قرائت بیانیه 
وزارت امورخارجه درخصوص الحاق 
جمهوری اسلامی به کنوانسیون 
پالرمــو از طریق خبــر 20:30 
شبکه دو سیما از رئیس سازمان 
صداوسیما خواست تا در یک برنامه 
موافقان ومخالفان به بررسی ابعاد 
این کنوانسیون بپردازند. نسل فردا 

خبر ویژه
مدرسه دخترانه ملک 2 میزبانِ »میهمانی هوای پاک« بود

هوای پاک حق مسلم ماست

چندی پیش مدرسه دخترانه ملک ۲ به مناســبت »روز هوای پاک« برنامه ای 
نمادین برگزارکرد. این جشن به پیشنهاد مدیرومسئول بهداشت این آموزشگاه 

و همکاران فرهنگی دیگر درمدرسه برگزارشده بود.
طی این مراسم دانش آموزان در قالب شعر، نمایش نامه و هم خوانی، سرودهای 
بهداشــتی خواندند؛ ضمن اینکه نمایشــگاه نقاشــی و خط نیز در این رابطه 
برقراربود. بچه ها با نوشتن پیام های بهداشــتی روی بادکنک ها مواردی را که 
باید برای جلوگیری از آسیب های اجتماعی رعایت کنند، روی آن ها یادداشت 

می کردند تا مورد توجه دیگران قرار گیرد. 
در این مراســم، کرمی که از سازمان محیط زیســت حضور داشت، سخنانی 
ایرادکرد و لزوم توجه خانواده ها را به رعایت قوانین مربوط جلب و موارد لازم را 
گوشزد کرد. همچنین کلیه شرکت کنندگان از جمله کادر مدرسه، دانش آموران 
و تنی چند از اولیــا و مربیان و دانش آموزان با ماســک های مخصوص حضور 
داشتند و به این وسیله ابراز نگرانی خود را به به عموم اعلام داشتند و بچه ها با 
شعارهای دسته جمعی »هوای پاک، هوای پاک حق مسلم ماست« خواسته های 
خود را از مسئولان بیان داشتند. در پایان تعدادی از دانش آموزان با رهاکردن 
بادکنک های خود به آسمان، فضای متفاوتی را در شــهر ایجاد کردند. آنان با 
»سیب« از میهمانان پذیرایی کردند؛ زیرا این میوه در رفع اثرات آلودگی دربدن 

نقش مهمی ایفا می کند و ازاین نظر میوه  بسیار خوبی است.
 آنان به طور غیرمستقیم موضوع های مهمی را گوشزد کردند تا فرهنگ سازی 
مناسب انجام شود. در پایان، مدیر آموزشگاه اظهار امیدواری کرد که در سال های 
آینده این مراسم با شکوه بیشتری برگزار شــود؛ با شعار »داشتن هوای پاک« 
که انتظار به دور از واقعیتی هم نیست و فقط با برنامه ریزی صحیح وکمی همت 
مسئولان به راحتی می توان بدان دست یافت. در پایان با طلب باران و رحمت 
الهی برای شهر اصفهان بلکه تمام ایران و سیراب شدن زمین تشنه وکویر خشک 
منطقه، مراسم را به انتها رساندند. با امید به اینکه روزها و سال های پیش رو را 

بدون آلودگی سپری کنیم.
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صادرکننده »صنایع دستی« خبر داد:
 صادرات صنایع دستی 

هنرمندان اصفهانی به ایتالیا
صادرکننده صنایع دســتی اصفهان گفت: صنایع دستی هنرمندان 
اصفهانی شامل خاتم و ملیله، قلم زنی، سفال و نگارگری به کشور ایتالیا 
و کشورهای حاشیه خلیج فارس صادر شده است.احسان سیفی دلی، 
اظهار کرد: صنایع دســتی هنرمندان اصفهانی شامل خاتم و ملیله، 
قلم زنی، سفال و نگارگری به کشور ایتالیا و کشورهای حاشیه خلیج فارس 

صادر شده است.وی افزود: به عنوان جوان ترین صادرکننده صنایع دستی 
استان، امسال با یک گروه پنج نفره در نمایشگاه آرتیجیانا میلان ایتالیا 
حضور یافتم و به صادرات صنایع دستی ازجمله خاتم، ملیله، قلم زنی، 
سفال و نگارگری اصفهان اقدام کردم.این صادرکننده صنایع دستی 
اصفهان گفت: در این حمام قدیمی، نمایشــگاه دائمی صنایع دستی 
استان اصفهان با رویکرد جذب بازدیدکننده داخلی و خارجی ایجاد، 
خانه سفال و سرامیک استان دایر و دوره های آموزشی و مهارت آموزی 
برای هنرمندان شهرستان شاهین شــهر و میمه برگزار کردیم.وی 
برندسازی صنایع دستی هنرمندان اصفهانی در بازارهای بین المللی را 

مهم ارزیابی کرد و عنوان داشت: صنایع دستی هنرمندان اصفهانی به 
لحاظ کیفیت، تنوع و قیمت مناسب، علاقه مندان زیادی در کشورهای 
اروپایی و کشورهای حاشیه خلیج فارس دارد؛ آثار هنری هنرمندان 
به علل آشنا نبودن تولیدکنندگان با سلیقه خریداران خارجی، تولید 
نشــدن کالا باکیفیت های متنوع و حضور ناکافی در نمایشگاه های 
کشورهای هدف، به آسانی به بازارهای خارجی راه نمی یابد.سیفی دلی، 
از اشتغال و کارآفرینی برای حداقل ۵۰ نفر طی دو سال اخیر خبر داد و 
خاطرنشان کرد: برای ۲۰۰ نفر دیگر هم برنامه جذب، آموزش و تولید 
صنایع دستی داریم.وی در پایان این نوید را به هنرمندان استان داد که 

گروه صنایع دستی آهوی نور، کارگاه و نمایشگاه دائمی صنایع دستی را از 
۲۲ بهمن امسال در حمام قدیمی شهرگرگاب افتتاح خواهد کرد.احسان 
سیفی دلی، دارای ۳۰ سال سن و متولد خرم آباد است که مطالعات در 
زمینه تجارت الکترونیک و صادرات صنایع دستی را از سال ۸۷ شروع و از 
دو سال هم با حضور در نمایشگاه ها و فروش بازارچه های صنایع دستی 
داخلی به فروش صنایع دســتی اقدام و با همکاری شهردار و شورای 
اسلامی شهر گرگاب، حمام قدیمی این شهر را کارگاه تولید و نمایشگاه 
عرضه صنایع دستی کرده است؛ او یکی از جوان ترین صادرکنندگان 

صنایع دستی استان اصفهان محسوب می شود.
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